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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, technológiai és ipari miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Támogatja-e a kormány, hogy az Üllői úti 
kerékpársávot véglegesítse a főváros?" 

„Budapest előtt tehát nagy lehetőség áll: ideiglenes felfestéssel, a lámpaprogramok módosításával
és jelzőtáblák kihelyezésével hetek alatt létrehozhatja azt a régóta hiányzó kerékpáros főhálózatot,
ami  átjárhatóvá  teszi  a  belvárost  és  összeköti  azt  a  külsőbb  kerületekkel.  Csak  példálózva:  a
Rákóczi úti tengely, a Nagykörút, az Üllői út, a teljes Bartók Béla út, az Erzsébet híd és a Lánchíd
olyan hiányzó láncszemek, melyek most mind a helyükre kerülhetnek. Azért különleges pillanat ez,
mert többen szeretnének biciklizni,  mint bármikor  korábban,  s  most  az autóval (is)  közlekedők
érdekeinek sérelme nélkül lehet újrafelosztani a közutakat, biztosítva, hogy a város a korábbinál
emberléptékűbb közlekedésre alapozva is működőképes marad.

Mire feloldják a veszélyhelyzetet és az élet visszatér a rendes medrébe, remélhetőleg budapestiek
tíz-  és  százezrei  fedezik  föl,  hogy nincsen  szükségük autóra  a  mindennapokban,  viszont  annál
inkább igényük van a gyors eljutás szabadságára és a szabad levegőre,  ahogy az 1970-es évek
olajválsága után a holland és dán városokban történt. Az ideiglenesen kialakított kerékpársávokról
pedig akár az is bebizonyosodhat, hogy érdemes azokat műszakilag korrekt megoldással átépíteni és
megtartani hosszú távra.”

 

A következő kérdésekre várom miniszter úr válaszát:

• Egyetért a fenti, Vitézy Dávid államtitkár úrtól idézett szakmai állásponttal? (forrás: 2020. 
március 29. Vitézy Dávid Facebook oldala)

• Amennyiben egyetért államtitkár úr álláspontjával, hogyan támogatják a fővárost abban – 
akár anyagi, akár szakmai szempontból , hogy az Üllői úton kialakított kerékpársáv 
véglegesítése megtörténhessen?



 
• Egyetért azzal, hogy Budapesten meg kell teremteni a főútvonalakon a kerékpáros 

közlekedés lehetőségét, mert így érhető el, hogy a kerékpár valós közlekedési alternatívát 
jelentsen?

 

Válaszát köszönöm!

 

Budapest, 2022. 07. 05.

 

Tisztelettel,

Bakos Bernadett

(LMP)
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